

# OKTET SUHA



## KURZBESCHREIBUNG

Das OKTET SUHA aus Neuhaus/Suha in Südkärnten besteht seit 1981 und bemüht sich seit Anbeginn um die Erhaltung und Pflege des slowenischen Volks- und Kunstliedes in Kärnten: Daneben finden sich im Repertoire des Oktet Suha internationale Volks- und Kunstlieder, geistliche Werke und Spirituals. Mehr als 1400 Konzerte und Auftritte in in ganz Europa, der Ukraine sowie in den USA, Australien, Südamerika und Kanada absolvierte das Männeroktett bisher und war bei unzähligen Radio- und Fernsehsendungen zu sehen und zu hören. Zudem ist es Hauptveranstalter des internationalen FESTIVAL SUHA. 12 eigene Tonträger sind bisher erschienen. Dem OKTET SUHA wurde unter anderem der begehrte Europapreis für Volkskunst sowie die Silberne Plakette der Republik Slowenien verliehen.

## KRATEK OPIS

OKTET SUHA iz občine Suha/Neuhaus na skrajnem vzhodu dvojezične Koroške je bil ustanovljen leta 1981. Poleg poživljanja starih, skoraj že pozabljenih slovenskih ljudskih pesmi popestruje svoj program z ritmičnimi skladbami, deloma v domačem podjurskem narečju. Mednarodne ljudske, umetne in duhovne pesmi dopolnjujejo oktetov repertoar. Nad 1400 koncertov in nastopov je OKTET SUHA doslej izvajal ali sooblikoval po skoraj vsej Evropi in Ukrajini po ZDA, Avstraliji, Argentini in Kanadi. Bil je tudi neštetokrat gost pri radijskih in televizijskih oddajah. 12 lastnih zgoščenk ter dva video-filma dokumentirajo angažirano delovanje skupine. Oktet Suha je vzbuditelj in glavni organizator mednarodnega FESTIVALA SUHA. Prejel je Evropsko nagrado za ljudsko glasbeno umetnost ter Srebrno plaketo Javnega sklada RS za kulturno dejavnost.

## CURRICULUM

The Oktet Suha was founded in 1981. The singers are mainly from the community Neuhaus/Suha in the southeast of Carinthia. The group pursues two main aims: on the one hand to revive old, nearly forgotten Carinthian folk songs, and on the other hand to enrich the Carinthian music scene by new songs and interpretations. The Oktet Suha has performed more than 1400 times in Austria and all over Europe, as well as in the USA, Australia, Ukraine, Argentina and Canada. They had lots of tv and radio appearances worldwide. Oktet Suha has released 12 CD's since and is the main organizer of the annual cross border vocal Festival Suha. Their highlights were the European Award for Folk and Art and the Silver award of the Slovenian Republik.

[www.oktet-suha.at](http://www.oktet-suha.at)